
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 747
Vil ministeren oplyse, hvilke bestræbelser der er der er gjort for at fastsætte
en grænse for tetrahydrocannabinol koncentration, som tilsvarer den promille-
grænse, der er kendt fra alkohol, som bl.a. foreslået af Overlæge i psykiatri og
misbrugsekspert Henrik Rindom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. april 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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